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Protokół Nr 27 /21 

posiedzenia Komisji Społecznej  

 z dnia 17 maja 2021 r.  

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków poszczególnych komisji (Lista obecności w 

załączeniu),  Wójt Gminy – J. Gołubowski, Sekretarz Gminy  – J. Chomczuk. Przewodniczący 

posiedzenia – P. Nieścieruk powitał obecnych i przedstawił porządek obrad do którego nie wniesiono 

uwag. Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad (5 głosów „za”):  

1. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXIX sesję Rady Gminy. 

2. Ocena Zasobów Społecznych Gminy Narewka za 2020 rok. 

3. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Narewka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2020. 

4. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka 
  w okresie od dnia 13 marca 2020 r. do dnia 22 grudnia 2020 r.  

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z realizacji budżetu w 2020 r. oraz 
sprawozdań finansowych za 2020 rok.   

6. Rozpatrzenie wniosku w sprawie przyznania dorocznej nagrody Gminy Narewka za 
osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  

7. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXIX sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc uwag) n/w 

projekty uchwał wniesione pod obrady XXIX sesji w dniu 31 marca 2021r. (4 głosy „za”) dotyczące 

projektów uchwał w sprawie:  

- zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2021;  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2020-2030; 

- rozpatrzenia petycji; 

- rozpatrzenia petycji; 

- rozpatrzenia petycji; 

- określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o wysokości dochodów;  

- wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w celu opracowania 

i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego na lata 2021-2030. 



 
W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok Komisja 

podejmowała temat wypłaty odszkodowań za działki na poszerzenie pasa drogowego, projektu 

modernizacji SUW Masiewo oraz budowy podziemnej pompowni wody w Stoczku.   

W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej OEE w 

Siemianówce, Komisja przy 4 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały.  

Dalszych uwag nie zgłaszano i jednogłośnie zaopiniowano przedstawione projekty uchwał  

(W załączeniu).  

Do punktu 2-go. Ocena Zasobów Społecznych Gminy Narewka za 2020 rok. 

 

E. Potoniec – Kierownik GOPS w Narewce przedstawiła Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej w 

Narewce wyjaśniając, że jest to tabelaryczne uzupełnienie Sprawozdania z działalności GOPS w 2020 

roku, które przedstawione zostało na poprzednim posiedzeniu Komisji. Członkowie Komisji zapoznali 

się z przedstawionym sprawozdaniem i nie wnieśli uwag. ( W załączeniu).  

Do punktu 3-go. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Narewka z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2020. 

 
Sekretarz Gminy – Jan Chomczuk przedstawił Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy 

Gminy Narewka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w roku 2020. Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawionym 

sprawozdaniem i nie wnieśli uwag. ( W załączeniu).  

 
Do punktu 4-go. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka 

  w okresie od dnia 13 marca 2020 r. do dnia 22 grudnia 2020 r.  
 
Inspektor – B. Niewiadomska – Golonko  przedstawiła Informację z realizacji uchwał 

podjętych przez Radę Gminy Narewka  w okresie od dnia 13 marca 2020 r. do dnia 22 grudnia 2020 r. 

Do przedstawionej informacji zapytań ani uwag nie zgłoszono. ( W załączeniu).  

 
Do punktu 5-go. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z realizacji budżetu w 2020 r. 

oraz sprawozdań finansowych za 2020 rok.   
 
Skarbnik Gminy – B. Masalska przedstawiła sprawozdanie z realizacji budżetu w 2020 r. oraz 

sprawozdanie finansowe za 2020 rok.  Dodatkowo przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku wyrażoną Uchwałą Nr II-00321-63/2021 w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Narewka sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

(W załączeniu). Skarbnik Gminy przedstawiła Zarządzenia Wójta Gminy Nr 199/2021 w sprawie 



przedłożenia sprawozdań finansowych za 2020 rok oraz Nr 195/2021 w sprawie przedstawienia 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za 2020 rok i informacji o stanie mienia Gminy. Komisja 

zapytań nie wnosiła i jednogłośnie zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2020 rok, które zaopiniowała pozytywnie. (W załączeniu) 

 
Do punktu 6-go. Rozpatrzenie wniosku w sprawie przyznania dorocznej nagrody Gminy 

Narewka za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  
 
Przewodniczący posiedzenia przedstawił wniosek radnej B. Biryckiej  w sprawie wyróżnienia 

p. Haliny Wierzchowskiej mieszkanki Gminy Narewka zam. Zabłotczyzna za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. W toku dyskusji Komisja uznała, iż 

przedstawiony wniosek jest w pełni zasadny i zgłosiła do Wójta Gminy wniosek w sprawie 

wyróżnienia p. Haliny Wierzchowskiej mieszkanki Gminy Narewka zam. Zabłotczyzna za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  

Do punktu 7-go. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach W. Bondaruk zgłosiła wniosek w sprawie wyrównania drogi do posesji 

nr 129 w Skupowie oraz zakup lodówki do świetlicy w Skupowie. Wójt wyjaśnił, że droga zostanie 

wyrównana, lodówka zostanie zakupiona bez zbędnej zwłoki.  

Ponadto poruszano temat prowadzonego nasadzenia roślin na terenie gminy. 

K. Szwarc zgłosiła do wyrównania drogę obok Cerkwii w Narewce, zapadniętą studzienkę 

naprzeciw posesji państwa Stulgis. Wójt wyjaśnił, że droga zostanie wyrównana, naprawa studzienki 

zostanie zgłoszona. 

B.Birycka podejmowała temat ustawienia znaków z ograniczeniem prędkości na drodze 

powiatowej Leśna – Siemianówka. Wystąpiła także z zapytaniem dotyczącym nadania ulicy Żubra w 

Siemianówce. Wójt wyjaśnił, że temat jest w trakcie rozpatrywania.  

A. Gieryng zgłosiła brak oświetlenia ulicznego na lampach przy Państwie Temberg  

i Ciesnowskich. Wójt wyjaśnił, że wniosek zostanie niezwłocznie skierowany do Zakładu 

Energetycznego. Kolejno zgłosiła wniosek w sprawie ograniczenia dopuszczalnej prędkości i 

wybudowanie progów zwalniających na drodze powiatowej nr 1561 B przy szkole podstawowej w 

Narewce. Następnie zgłosiła wniosek w sprawie ustawienia fotoradaru (urządzenie służące 

rejestrowaniu przekroczenia dopuszczalnej prędkości pojazdów) na drodze wojewódzkiej nr 687 w 

Narewce. Wójt wyjaśnił, że wnioski zostaną przekazane do odpowiednich instytucji.  



W toku dyskusji członkowie poruszali temat planowanych imprez na terenie gminy na których 

można by było zbierać środki na odbudowę domu dla poszkodowanych w wyniku pożaru w 

Eliaszukach. 

W dalszej części Wójt zaapelował o dokonanie przeglądu dróg na terenie gminy i wskazanie 

na które można składać wnioski na pozyskanie środków na ich modernizację.  

Ponadto poruszano temat przekraczania prędkości przez pojazdy poruszające się drogami, a 

także   stan drogi wojewódzkiej nr 687, kursu autobusów, budowy chodnika do miejscowości 

Świnoroje i dalszych planów z tym związanych. Członkowie Komisji zaapelowali o wskazanie 

informacji o spotkaniu w Siemianówce dotyczącym Ośrodka Edukacji Ekologicznej. Wójt wyjaśnił, ze  

spotkanie z mieszkańcami zaplanowane jest na 27 maja na godz.16,00. 

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodniczący Komisji 

      Paweł Nieścieruk 


